



**WESTIN**  
HOTELS & RESORTS

# 2025 威斯汀會議專案

## 2025 Westin Meeting Packages

遠離都市塵囂煩擾，在世外桃源般的氛圍舉行高效率會議活動，酒店擁有多間多功能時尚宴會廳及會議空間，配備先進燈光音響視聽設備，滿足商務活動的任何需求，搭配殷勤備至的服務團隊及精湛廚藝團隊，為您創造賓主盡歡的美好體驗。

Step away from the city's bustle and hold productive meetings in a serene, paradise-like environment. Our hotel provides a range of versatile event spaces equipped with advanced audiovisual systems, backed by a dedicated service and culinary team to ensure a flawless experience for every occasion.

**THE WESTIN  
TASHEE RESORT, TAOYUAN**  
桃園大溪笠復威斯汀度假酒店  
No. 166 Rixin Road, Daxi District  
Taoyuan City 33554  
Taiwan (R.O.C.)  
33554 桃園市大溪區日新路166號  
T +886 3.272.5777  
F +886 3.387.5779  
www.westintashee.com

**THE WESTIN**  
TASHEE RESORT  
TAOYUAN

桃園大溪笠復威斯汀度假酒店

- 適用2025年1月1日至12月29日。  
This package is applicable for events scheduled between January 1, 2025, and December 29, 2025.
- 僅適用於週一至週四，週五至週日以及國定假日另行報價。  
Available only from Monday to Thursday; different pricing applies on Friday to Sunday and public holidays.
- 本飯店保留修改、終止及專案最終解釋權，恕不另行通知。  
The hotel reserves the right to modify, terminate, or provide final interpretation of the package without prior notice.

Go There With  
**MARRIOTT BONVOY™**



半日會議  
Half-Day Meeting

全日會議  
All-Day Meeting

費用：每人 / 每日  
Price: Per Person Per Day

NTD\$1,800+10%

NTD\$2,400+10%

使用時段  
Period

08:30-12:00 or 13:00-16:30

08:30-16:30

午餐  
Lunch

中西式簡餐 或 餐盒  
Chinese or Western Delicacies / Lunch Box

自助餐或會議桌菜 (適用於50位以上)  
Buffet or Table Menu (Available for Groups of 50 or More)

茶點  
Coffee Break

1 次 Session

2 次 Sessions

視聽設備  
Audio & Visual Equipment

無線麥克風2支  
Two Wireless Microphones

LCD 投影機及螢幕各一組  
One Set of LCD Projector and Monitor

- 免費提供會議開始前一小時布置，如需其他時間將另行報價。  
Free setup is provided one hour before the meeting starts; additional time will incur extra charges.
- 場地布置或同時段預訂二間以上會議室享優惠場租85折。  
Enjoy a 15% discount on venue rental for decorating or booking more than one meeting room simultaneously.
- 專案適用20人以上。  
Applicable for party of 20 or more.
- 會議室2場地為固定式長桌型，其他場地皆為教室型為主，實際配置將依參加人數而定。  
All venues are classroom setup except for conference setup at Meeting Room 2. Actual arrangement will be determined based on attendee count.
- 保證人數達20位以上可選用會議室2。  
Meeting Room 2 available for party of 20 or more.
- 保證人數達30位以上可選用會議室4、會議室5、紐約廳、倫敦廳。  
Meeting Room 4 / Meeting Room 5 / New York / London available for party of 30 or more.
- 保證人數達50位以上可選用會議室4及會議室5。  
Meeting Room 4 plus Meeting Room 5 available for party of 50 or more.
- 保證人數達70位以上可選用多功能廳。  
Multi-Function Room available for party of 70 or more.
- 保證人數達100位以上可選用豪華宴會廳。  
Grand Ballroom available for party of 100 or more.
- 全日會議如需更換場地或配置，費用另計。  
Full-Day Meeting with different venue/setup requirement will be charged separately.